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INTERPELACJA 

W grudniu 2020 r. (mniej więcej w czasie, gdy miał odbyć się szczyt europejski) na przystankach 

komunikacji miejskiej w Lublinie pojawiły się flagi Unii Europejskiej. Chciałbym znać odpowiedź na 

następujące pytania: 

1. Kto wydał polecenie powieszenia flag UE?

2. Jaki był cel tej akcji?

3. Jaki zysk z tej akcji osiągnęli mieszkańcy Lublina?

4. Ile sztuk i za jaką kwotę dokonano zakupu flag UE?

5. Jaki był koszt umieszczenia flag na przystankach?

6. Kto dokonał rozwieszania tych flag?

7. Proszę o skany faktur za usługę.
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Z poważaniem 

Piotr Gawryszczak 




